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Interpelacja w sprawie wykonania udrożnienia przewodów kominowych w 

budynku przy ulicy Lubartowskiej  

W związku z przyjętą przeze mme interwencją od mieszkańców budynku przy ulicy 

Lubartowskiej -- - w sprawie fatalnego stanu przewodów kominowych w niniejszej nieruchomości 

proszę o niezwłoczne podjęcie działań w zakresie naprawy niniejszego stanu rzeczy. Pragnę 

podkreślić z całą wyrazistością, że sytuacja ta, poważnie zagraża bezpieczeństwu i zdrowiu 

znajdujących się tam osób, zwłaszcza w kontekście rozpoczynającego się okresu grzewczego. 

Szczególnie proszę o sprawdzenie stanu instalacji kominowej i usunięcie usterek w obrębie lokalu 

-- - tudzież --, gdzie sygnalizowane są szczególne problemy. 

Proszę o priorytetowe zajęcie się sygnalizowaną przeze mnie kwestią. 

Z wyrazami szacunku 




